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Protokół Nr 3/24 

 

posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego, które odbyło się w dniu się 17 czerwca 2024 

roku, w godz. 10.00 – 10.33 w sali 202 Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Świętokrzyskiego, przy al. IX Wieków Kielc 3. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu 

uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2. 

 

Lista obecności gości zaproszonych na posiedzenie jest załącznikiem nr 3. 

 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego, Małgorzata 

Krzywda. 

 

 

 Przebieg posiedzenia 

 

Członkowie Komisji bez uwag przyjęli następujący porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego w 2023 roku.  

3. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 2023 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji akcji zimowego utrzymania dróg wojewódzkich w sezonie 

zimowym 2023/2024 r. 

5. Informacja dotycząca bieżących działań w zakresie Systemu Informacji Przestrzennej 

Województwa Świętokrzyskiego. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Projekty uchwał z pkt 2-3 są załącznikami do akt IV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiały do pkt 4-6 stanowią załączniki do akt Komisji Samorządu 

Terytorialnego.  

 

Ad 2.         

Radni otrzymali Raport o stanie Województwa Świętokrzyskiego w 2023 roku.  
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Uwag nie zgłoszono.  

Komisja Samorządu Terytorialnego przy 5 głosach ,,za” 2 ,,przeciw” i 2 ,,wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinia Nr 3/24 jest załącznikiem nr 4.  

 

Ad. 3.  

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego za 2023 r. omówiła Skarbnik Województwa, Maria Fidzińska-Dziurzyńska.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja Samorządu Terytorialnego przy 5 głosach ,,za” 3 ,,przeciw” i 1 głosie 

,,wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 2023 r. 

 

Opinia Nr 4/24 stanowi załącznik nr 5.   

 

Ad 4.                     

Sprawozdanie z realizacji akcji zimowego utrzymania dróg wojewódzkich w sezonie 

zimowym 2023/2024 r. omówiła Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach, Barbara Kieres (sprawozdanie jest załącznikiem nr 6 do protokołu).  

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Małgorzata Krzywda, nawiązując do wypowiedzi dyrektor Barbary Kieres, 

która nadmieniła, że ŚZDW dysponuje trzydziestoma trzema piaskarko-solarkami, poprosiła  

o porównanie tych danych z danymi z innych województw. Przewodnicząca Komisji zapytała 

również, czy został już ogłoszony przetarg do kolejnej akcji zimowego utrzymania dróg.     

Dyrektor Barbara Kieres poinformowała, że porównywała województwa ościenne, które mają 

podobną liczbę dróg i dane przedstawiają się następująco: województwo łódzkie ma 85 

piaskarko-solarek, województwo śląskie - 90, województwo podkarpackie - 80, województwo 

lubelskie - 77. Dodała, że całkowity koszt sezonu zimowego to 11 151 444 zł.    

Odpowiadając na pytanie dotyczące przetargu wyjaśniła, że informacja pojawi  

się najprawdopodobniej pod koniec sierpnia.  

 

Innych uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 

Komisja Samorządu Terytorialnego przyjęła informację.  

 

Ad 5.                     

Informację dotyczącą bieżących działań w zakresie Systemu Informacji Przestrzennej 
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Województwa Świętokrzyskiego zreferował dyrektor Departamentu IT, Sławomir Leśniewski 

(informacja stanowi zał. nr 7).  

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Radny Henryk Milcarz odniósł się do informacji na temat pozyskiwania od Stanów 

Zjednoczonych zdjęć z okresu II wojny światowej. Chciał wiedzieć dlaczego prowadzi  

się takie starania.  

Dyrektor Sławomir Leśniewski wyjaśnił, że są to działania wspólne wielu podmiotów m.in. 

IPN – u.  Nadmienił, że zdjęcia umożliwią prześledzenie zmian jakie zaszły w województwie 

świętokrzyskim oraz uzyskanie informacji na temat np. przebiegu dróg czy praw własności.  

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Krzywda zapytała jaka będzie rama czasowa całego 

przedsięwzięcia. 

 

Dyrektor Sławomir Leśniewski poinformował, że jeśli nie uda się zakończyć tego procesu  

w tym roku będzie trzeba poczekać około pięciu lat, ponieważ fotografie mają trafić do 

konserwacji i będą niedostępne.  

 

Innych uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 

Komisja przyjęła ww. informację.  

 

Ad 6. 

Radni otrzymali projekt planu pracy Komisji Samorządu Terytorialnego na II półrocze 2024 

roku.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji (zał. nr 8).   

 

Ad 7. 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  

 

                      

                                                                                                    Przewodnicząca Komisji  

                                                                                                        

                                                                                                    Małgorzata Krzywda                                                  

 

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek  


